
Redir.: Nr lnreg 97163/26.05.2023 

V 

Către: infopublice <infopublice@ps2.ro> 
Subiect: Redir.: Propuneri privind proiectul de hotă râre privind acordarea a locă rii financiare pentru facilitarea 
participării elevilor înscrişi în unităţil e de învăţământ preuniversitar de stat din Sectorul 2 al Municipiului 
Bucureşti la programul "După scoa lă". 

Trimis: vineri, 26 mai 2023 11:56 

Subiect: Propuneri privind proiectul de hotărâre privind acordarea alocării financiare pentru facilitarea 
participării elevilor înscrişi în unităţile de învăţământ preuniversitar de stat din Sectorul 2 al Municipiului 
Bucureşti la programul " După scoală". 

Bnna z iua, 

Ma numesc , domiciliata in 
T I 9A sector 2 Bucuresti si in calitate de parinte as avea urmatoarcle propuneri la pro iectul 
HCL privind acordarea alocării financiare pcnh·u facilitarea pa rticipării elevilor înscrişi în unităţile de 
învăţământ preuniversitar de stat din Sectorul 2 al Municipiului Bucureşti la programul "După scoală": 

Referitor la art. J 4 Criterii Je eligibilitate pentru înscrierea elevilor din clasele primare si gimnaz 
ialc, în programul ,,După şcoală - din proiectul de regulament: 

1. Propun înlocuirea sintagmei ,.J\u prioritate e levii care îndeplinesc mai multe criterii dintre cele 
precizate mai jos si in limita locurilor disponibile" cu sintagma ,„Au prioritate elevii care 
îndeplinesc cel nutin unul clin criteriile dintre cele precizate mai jos si in limita locurilor disponibile". 
Pot fi sihrntii in care ambii parinti sa lucreze pana la ora 5 sau 6 p.m iar alte rude cum sunt bunicii sa 
nu poala fizic sa supravegheze rnpiii sau sa ii preia de la scoala - de ex sunt bolnavi . 
2. De asemenea. propun ca unul din criteriile prioritare enumerate sa fie si elevii care invata in 
clasele primare, fata ele elevii clin clasele gimnazia le. Jn clasele gimnaziale elevii sunt mult mai 
independenti fa ta de cei din clasele primare- pt cls a 8a de ex nici nu s-ar justifica in multe situatu„ 
3. De asemenea, propun ca interva lul orar al programului sa fie 12-18 in loc de 12- 17. Multi parinti nu 
lucrcaza pana la ora 16, astfel incat sa ajunga la scoala pana la ora 17. I n privat de cele rnai multe ori se 
lucrcaza pana la ora 18. 

va multumcsc. 

about:blank 1/1 



Nr lnreg 97608/29.05.2023 

infopublice < infopublice@ps2.ro> 
Lun 29.05.2023 10:43 

Trimis: Monday, May 29, 2023 10:36 AM 
Către: infopublice <infopublice@ps2.ro> 

De la: 
Trimis: vineri, 26 mai 2023 14:49 
Către : 

Subiect: 

Bună z iua , 

I 

---------------

Legat de Peoieetul Scoala după Scoa la, so licitam ca părinţii copiiilor din sectoru l 2 sa beneficieze de 
suna de 35 lei/copil/zi chiar dacă copiii frecventează o instituţie after school din afara scolii în ca re 
învaţă, dar de pc teritoriul Sectorului 2. 

Ca mulţumesc anticipat! 

about:blank 1/1 



Nr lnreg 97602/29.05.2023 

infopublice <infopublice@ps2.ro > 
Lun 29.05.2023 10:41 

Trimis: Monday, May 29, 2023 10:36 AM 
Către: infopublice <infopublice@ps2.ro> 
Subiect: Redir.: Propuneri, sugestii, opinii cu valoare de recomandare privind proiectul "După şcoa lă" 

De la: 
Trimis: vineri, 26 mai 2023 17:13 
Către: 

Subiect: Propuneri, sugestii, opinii cu valoare de recom andare privind proiectul "După şcoa lă" 

Buna ziua! 

In primul mult, felicitări pentru aceasta intitativa pentru programul "După şcoală". Este un program 
binevenit pentru părinţii care nu au nici un ajutor din partea bunicilor/rndelor pentru supravegherea 
minorului după terminarea programului de şcoală, mai ales a copiilo r care sunt prescolari . 

Pe lângă cele propuse de dvs, revin cu câteva propuneri/sugestii : 

* Programul "După şcoală" sa fie intervalul 11 :30- 19:00. Vin cu un un argument- multi părinţi nu au 
posibilitatea unui job care se tennina la ora 16:00, astfel încât să au timp sa ajung la şcoa lă pentru a 
lua copilul la ora 17:00. Majoritatea dintre noi au joburi cu un interval orar de la 9- 17:30, respectiv 
18:00. Tot pentru aceasta propunere a măririi programului ele "După şcoa lă" sa exis te doua programe 
- cel susţinut de dvs până la ora 17:00 şi program prelungit până la 19:00 platit de părinţi. Eu şi multi 
părinţi cred că sunt dispuşi să plătim o taxa suplimentara pentru a susţine aceste ore in plus. 

* Pentru suplimentarea ore lor de la 17 la 19, va propun să organizaţi diferite acti vităţi de relaxare 
pentru cei mici : pictura, dans, karate, muzica, limbi străine, actorie, informatica. Toate aceste 
activităţi suplimentare sa fie plătite ele către părinţi . 

*Toate şco lile sa aibă acest program sa fie un program Obligatoriu . Pentru profesorii care rămân cu 
copii la acest program, cred că putem să susţinem şi noi o taxa direct către şcoală pe lângă ceea ce 
oferiţi dvs pentru acest program. 

Mulţumesc ! 

O zi frumoasa! 

1/1 



Nr lnreg 98953/30.05.2023 

infopublice <infopublice@ps2.ro > 
Mar 30.05.2023 12:07 

Către: 

De la: 
Trimis: Tuesday, May 30, 2023 11:49 AM 
Către: infopublice <infopublice@ps2.ro> 
Subiect: Redir. : Dupa scoala 

De la: 
Trimis: marţi , 30 mai 2023 08:45 
Către: 

Subiect: Redi r.: Dupa scoala 

Propuneri privind proietul de hotarare privind acordarea a locarii financiare pentru filcilitatea participarii elevilor 
inscrisi în unitatile de invatamant preuniversitar de stat cl in Sectorul 2 al Municipiului Bucuresti la programul "Dupa 
scoala" 

Buna ziua! 

O prima propunere pe care cred ca o veti primi de la majoritatea celor care va scriu este extinderea programului pana 
la 18:00 cu o copiata din partea parinti lor pentru aceasta ora suplimentara. Daca acest program este doar pentru 
ajutorul celor care lucreaza la stat si incheie programul la ora 16:00. atunci nu mai au sens aceste dezbateri publ ice. 

Urmatoarea propunere este part iciparea tuturor scoli lor din sector la proiect. fn lipsa de spatiu. încercarea unor solut ii 
de comasare la scaii din apropiere. Scoala noastra de jurisdictic (77) are acest program doar pana la ora 14:30, in timp 
ce o alta scoala din cartier (62) are programul pana la ora 17:00 de ceva timp. Se poate verifica usor cale solicitari 
pentru clasa pregatitoarc sunt la 62 sinu ma refer la cei care locuiesc in jurisdictic. 

Propun, de asemenea, stabilirea unei taxe de înscriere a copilului la acest program. nu este nevoie sa suporte statul. Ca 
si parinti, vrem sa fie copiii in siguranta si sa fie supravegheati la teme, dar sa nu plat im sumele exorbitante solicitate 
de institutiile private. 

Mentionez ca am 2 copii inscrisi la scoala 77 (clasa pregatitoare si clasa a treia in anul scalar 2023-2024). Nu avem 
bunici în Bucuresti sau alte rude si lucram în domeniul privat, asadar programul se termina, cel mai devreme. la ora 
17:00. 

ln asteptarea unor decizii cal mai bune pentru noi toti . cu multumiri, 

1/1 



Redir.: Nr lnreg 105418/12.06.2023 

@ 1 attachments (253 KB) 

Cerere dezbatere pu blică PS2.pdf; 

De la: infopublice <infopublice@ps2.ro> 

Trimis: luni, 12 iunie 2023 13:29 

Către: 

Subiect: Nr lnreg 105418/12.06.2023 

Trimis: Monday, June 12, 2023 1:01 PM 
Către: infopublice <infopublice@ps2.ro> 
Subiect: Redir.: Cerere dezbatere pub l ică 

De la: 
Trimis: luni, 12 iunie 2023 11:51 
Către : 

Subiect: Cerere dezbatere publică 

Bună ziua! 
Vă transmitem solicitarea Federaţiei Na!:ionale a Părinţilor - EDUPART, Filiala Sector 2 pentru 
organizarea unei dezbateri publice asupra Proiectului de hotărâre privind acordarea alocării 

financiare pentru facilitarea participării elevilor Înscrişi În unităţile de Învăţământ preuniversitar 
de stat din Sectorul 2 al Municipiului Bucureşti la programul "După scoală". 

Vă rugăm să ne confinnaţi primirea şi numărul de înregistrare al solicitării. 

about:blank 1/ 1 



ROMA N IA 

FEDERATIA NATIONALĂ A PĂRINTILOR - EDUPART , , , 

THE NATIONAl FEDERATION OF PARENTS - IEDUPART 

Nr. 61223-1din12.06.2023 

Către: Primăria Sectorului 2 Bucureşti 

În atenţia: Domnului Primar Radu Nicolae MlliAIU 

Domnului Viceprimar Adrian COSTACHE 

Doamnei Corina losefina DUINEA 

CERERE DEZBATERE PUBUCĂ 

Subscrisa, Federaţia Naţională a Părinţilor - EDUPART, structură organizatorică a 
părinţilor cu activitate relevantă la nivel naţional, înregistrată în Registrul Special Federaţii, 

Secţiunea I, din cadrul Tribunalului Bucureşti la poziţia nr. 3/1 6.11.2020, cu sediul social principal 
în Bucureşti, str. Apusului 67, bi. 50, sc C, et3, ap 53, sector 6, 

În temeiul dispoziţiilor art. 7, alin. (9) din Legea nr. 52/2003 privind transparenta decizională 
în administraţia publică, respectiv: „Autoritatea publică în cauză este obligată să decidă 

organizarea unei întâlniri în care să se dezbată public proiectul de act normativ, dacă acest lucru a 
fost cerut în scris de către o asociaţie legal constituită sau de către o altă autoritate publică.", 

Vă solicităm organizarea unei întâlniri în care să se dezbată public Proiectul de 
hotărâre privind acordarea alocării.financiare pentru facilitarea participi'irii ele11Uor înscrişi În 
unittl(ile de î11văţi'imfillf preuniversitar de Sflll din Sectorul 2 al Municipiului Bucureşti la 
programul "După scoalti". 

Vă rugăm să ne comunicaţi data ş i locul unde urmează să fi e organizată dezbaterea pub lică 

pe adresa de e-mai l: 

C u consideraţie, 



Redir.: Nr lnreg 107432/14.06.2023 

Wed 6/14/2023 10:38 AM 

To:Ana Scacioc < ana.scacioc@ps2.ro > 

- --------·-- ---·----

De la: infopublice <infopublice@ps2.ro> 

Trimis: miercuri, 14 iunie 2023 10:26 

Către: · 

Subiect: Nr lnreg 107432/14.06.2023 

De la: 
Trimis: Wednesday, June 14, 2023 10:14 AM 
Către: infopublice <infopublice@ps2. ro> 
Subiect: Redir.: Solicitare Dezbatere publ ică pentru programul "După scoală" 

De la: Paula Pasciuc <Raula.Rasciuc@P.s2.ro> 
Trimis: miercuri, 14 iunie 2023 10:10 
Către: Corina Duinea <corina.duinea@Rs2.ro> 
Subiect: So licitare Dezbatere publică pentru programul "După scoală" 

Bună ziua, 

Vă rog să primiţi solicitarea mea de a se organiza o dezbatere publică pentru programul "După 
scoală". 

Sol icitarea este motivată şi survine în urma unor discuţii cu mai multe Asociaţii de Părinţi din cadrul 
un ităţi lor de învăţământ de pe raza Sectorului 2. 

Vă mulţumesc anticipat! 

Paula Pasciuc 

( 

1/1 



1J 4'(ic o{ )a!J' 

NR. DE INREGISTRARE 109158/ 16.06.2023 

info publice 
Vin 16.06.2023 08:46 

De la: Alina Seghed i 
Trimis: joi, 15 iunie 2023 21:59 

Subiect: Propuneri privind proiectul de hotărâ re privind acordarea alocă rii financiare pentru facilitarea 
parti cipă rii elevilor înscri şi în unităţile de învăţământ preuniversitar de stat din Sectorul 2 al Municipiului 
Bucureşti la programul "După scoală" 

Buna ziua, 

Va rog sa 1uati in considerare unnatoarele modificari la proiectul de HCL al Sectorului 2: Proiect de 
hotărâre privind acordarea alocării financiare pentru facilitarea participării elevilor înscrişi în uni tăţi le 

de învăţământ preuniversitar de stat din Sectorul 2 al Municipiului Bucureşti la programul "După 
scoa 1ă". 

I. Art. 3 din Proiectul de botarare - "Fondurile necesare derulării proiectului „După şcoală" vor fi 
alocate integral din b11getul locaL în limita a 35 lei/elev/zi de prezentă în program, indiferent dacă 
beneficiarii optează pentru prezenţa în toate zilele lucrătoare sau doar în anumite zile." Motivatic: fora 
aceasta mentiune nu se intelege perioada pentru care se platesc cei 35 de lei/elev. 

2. La Art. 14 din Regulament - Criterii de eligibilitate - va rugam sa analizati oportunitatea eliminarii 
tuturor criteriilor de prioritate pentru participarea la program, in cazul in care sunt mai multe cereri 
decat locuri disponibile, mentionate in proiectul de HCL, si înlocuirea acestora cu criteriile folosite 
de DGASPC Sector 2 în identificarea copiilor din familii marginalizate sau in ri.sc de 
marginalizate, asa cum sunt definite acestea în HCL S2 nr. 33Z/2021, dovedit<i prin <incheta 
sociala (existenta la DGASPC S2 sau solicitata de parinte/reprezen tant legal pentru stabilirea 
eligibilitatii in criteriile de prioritizarc clin proiect). Motivatic: pentru acordarea de sprijin cu priori tate 
copi ilor din familii care nu isi pennit sa platcasca pcntrn alternative educationale de tip Scoala clupa 
scoala sau pentru alte variante educationale pentru copiii lor, din cauza veniturilor limi tate. 

Multumesc, 

A lina Seghedi 
Consilier Primar 
Prirnaria Sectorului 2 


